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Vragen van het lid Monasch (PvdA) aan de Minister voor Wonen en 
Rijksdienst over de gevolgen van de toename in de uitstroom van erkende 
asielzoekers uit de reguliere opvangcentra op het aanbod van beschikbare 
woningen (ingezonden 13 oktober 2014). 

Vraag 1
Bent u op de hoogte van de berichtgeving door Nieuwsuur1 en het persbe-
richt van de VNG2 over de forse toename van asielzoekers uit de opvangcen-
tra die op zoek zijn naar een reguliere sociale huurwoning? 

Vraag 2
Wat doen gemeenten, corporaties en het Rijk aan het verbeteren van de 
doorstroom en hoe zorgen zij ervoor dat mensen die bescherming in 
Nederland hebben gezocht en gekregen, ook een woning kunnen krijgen? 

Vraag 3
Deelt u het oordeel van de VNG dat deze toename niet is op te vangen 
binnen de reguliere sociale woningvoorraad? 

Vraag 4
Op welke wijze wordt deze toestroom vormgegeven zodat ook recht wordt 
gedaan aan mensen die reeds lange tijd op een wachtlijst staan voor een 
sociale huurwoning? 

Vraag 5
Op welke wijze denkt u deze opvang zo vorm te geven dat niet alleen de 
huurders van sociale huurwoningen, maar ook bewoners van koopwoningen, 
eigenwoningbezitters en de Rijksgebouwendienst een bijdrage kunnen 
leveren aan de opvang van de toenemende uitstroom? 

Vraag 6
Bent u reeds in overleg met alle betrokken partijen waaronder de VNG om tot 
een oplossing te komen? 

1 Uitzending Nieuwsuur, 10 oktober 2014
2 Persbericht VNG 10 oktober, VNG: Vereniging van Nederlandse Gemeenten
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Vraag 7
Overweegt u om de toewijzing per gemeente te wijzigen als dit niet vrijwillig 
plaatsvindt wanneer extra opvang in sommige gemeenten wel mogelijk zou 
blijken te zijn?
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